
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/22
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 30 sierpnia 2022 roku
 
W sesji udział wzięło 14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
  
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
4.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2022-2031.
5.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr VII/37/19 Rady Gminy Łubnice z 
dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. inwentaryzacji
mienia podlegającego komunalizacji.
6.      Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżawy nieruchomości stanowiących  własność Gminy Łubnice w trybie 
bezprzetargowym.
7.      Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  zbycie w drodze przetargowej, 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej  własność Gminy Łubnice.
8.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
dla Gminy Łubnice na lata 2022 – 2025.
9.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/174/21 Rady Gminy Łubnice 
z dnia 16 sierpnia 2021 r. w sprawie  zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom pełniącym funkcje kierownicze oraz 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, 
logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łubnice.
10.    Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Łubnice na rok szkolny 2022/2023.
11.    Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie przez Gminę Łubnice 
porozumienia  z Powiatami Opatowskim, Staszowskim, Sandomierskim oraz innymi 
Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru 
Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021 – 2030. 
12.    Interpelacje i wnioski radnych.
13.    Odpowiedzi na interpelacje.
14.    Wolne wnioski i informacje.
 



Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XXXVIII sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad? Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za 
przyjęciem proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/238/22
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
 
 
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Wobec tego 
proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna



P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/239/22
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr VII/37/19 
Rady Gminy Łubnice z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie powołania Komisji 
Inwentaryzacyjnej ds. inwentaryzacji mienia podlegającego komunalizacji. Czy są pytania 
do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/240/22
w sprawie zmiany uchwały  nr VII/37/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 kwietnia 2019 r. w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. inwentaryzacji mienia podlegającego 
komunalizacji.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących  własność Gminy Łubnice w 
trybie bezprzetargowym.
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/241/22
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
stanowiących  własność Gminy Łubnice w trybie bezprzetargowym.



                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 
drodze przetargowej, nieruchomości gruntowej niezabudowanej, stanowiącej  własność 
Gminy Łubnice.
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/242/22
w sprawie wyrażenia zgody na  zbycie w drodze przetargowej, nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej, stanowiącej  własność Gminy Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 8
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Opieki nad Zabytkami dla Gminy Łubnice na lata 2022 – 2025. Następnie poprosił Pana 
Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pan Sekretarz przedstawił uzasadnienie do uchwały.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/243/22
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Łubnice na lata
2022 – 2025.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.



Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 9
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXVII/174/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 16 sierpnia 2021 r. w sprawie  zasad udzielania i
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom 
pełniącym funkcje kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy 
zawodowego zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Łubnice.
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/244/22
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/174/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 16 sierpnia 2021 
r. w sprawie  zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom pełniącym funkcje kierownicze oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty 
pedagogicznego, doradcy zawodowego zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 10
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Łubnice na rok szkolny 2022/2023.
Następnie poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pan Sekretarz przedstawił uzasadnienie do uchwały.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/245/22
w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Łubnice na rok szkolny 
2022/2023.



                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 11
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie
przez Gminę Łubnice porozumienia  z Powiatami Opatowskim, Staszowskim, 
Sandomierskim oraz innymi Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju 
Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021 – 
2030. 
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Bolon – chciałam zapytać czy z tej strategii mogą korzystać gminy jako podmioty czy 
jakieś inne podmioty prowadzące działalność?
P. Sekretarz – myśmy już wcześniej podejmowali taką uchwałę o przystąpieniu do tego w 
skrócie OSI czyli do tego obszaru inwestycyjnego, są to takie większe środki na 
wykonanie inwestycji ale prowadzonych przez więcej gmin jak gdyby, powodujące 
integrację tych gmin. I tutaj tą uchwałę co podejmujemy to podejmujemy z tego względu, 
że weszło do tego Osi 20 gmin i 1 Powiat Sandomierski. Logicznym jest, że jeżeli gminy 
są położone na terenie jakiegoś powiatu to ten powiat też powinien współpracować w 
podejmowaniu tych decyzji inwestycyjnych i taka zapadła decyzja żeby te 2 powiaty, z 
których te gminy należą powinny tez przystąpić do tego stowarzyszenia OSI i mieć, że tak 
powiem swoje zdanie w prowadzonych inwestycjach. Jaki będzie ostateczny, że tak 
powiem wypracowany efekt tego stowarzyszenia zobaczymy. W tej chwili jest 
opracowywana Strategia Rozwoju. Takim głównym celem to są takie działania sprzyjające 
turystyce. Takie plany, które w tej chwili są opracowywane to stworzenie takich szlaków 
rowerowych mających na celu pokazanie w każdej gminie takich najważniejszych 
obiektów jakie są czyli zabytków czy jakiś takich obiektów rekreacyjnych, jest tu 
wykorzystanie takich walorów przyrodniczych danych gmin. Prace trwają nad strategią. 
Takich stowarzyszeń jest więcej i te środki dopiero będą dzielone przez Urząd 
Marszałkowski i będzie decyzja w jakiej wysokości i co za te pieniądze będziemy mogli 
zrobić. Ale to  jest dopiero czas przyszły. Ta strategia jest opracowywana jak tutaj pisze na 
lata 2021-2030 tak, że jest to takie strategiczne z myślą o przyszłości a nie tylko strikto o 
dniu dzisiejszym.
P. Przew. – Czy są jeszcze pytania?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVIII/246/22
w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie przez Gminę Łubnice porozumienia  z Powiatami
Opatowskim, Staszowskim, Sandomierskim oraz innymi Gminami w celu opracowania 



Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na
lata 2021 – 2030. 
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 12
 
Brak interpelacji.
            
Ad. 13
 
Brak odpowiedzi na interpelacje.
 
Ad. 14
 
P. Przew. – wolne wnioski i informacje. Czy ktoś chce zabrać głos?
P. Kozioł – Pani Wójt pracownicy naszego Urzędu pytają jakie podwyżki dostane w tym 
roku? Jak wiadomo inflacja rośnie, koszty utrzymania też stąd to pytanie.
P. Wójt – to pytanie proszę Państwa to w zasadzie ja powinnam zadać Państwu, bo to 
Państwo układają budżet. Oczywiście podwyżki będą zaplanowane choćby z tego 
względu, że minimalne wynagrodzenie w roku przyszłym dwukrotnie wzrasta w związku z 
tym i dla pracowników tez muszą być podwyżki przewidziane bo by niektórzy się nawet nie
mieścili w tej minimalnej wysokości wynagrodzenia. Natomiast jaki będzie poziom tych 
podwyżek to zależy od Wysokiej Rady. Cieszę się, że Pan Przewodniczący z własnej 
inicjatywy podejmuje ten temat bo to dobry prognostyk na przyszłość, że podwyżki 
pracownicy mam nadzieję wysokie otrzymają.
P. Przew. - czy ktoś chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę.  Wobec tego zamykam 
dzisiejsze obrady.
 
Sesja trwała 1 godzinę 3 minuty.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy
Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


